
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu č. 3 - Solinky 
 

Dátum konania: 2. mája 2017 

Prítomní poslanci: Jozef Badžgoň, Peter Cibulka, Ľubomír Bechný, Miroslav 

Sokol 

Neospravedlnený : Martin Kapitulík  

Prítomných občanov Soliniek: 14 

Miroslav Sokol privítal prítomných a zároveň informoval o poslednom MZ, na 

ktorom nedošlo k odsúhlaseniu zmeny rozpočtu. 

Ľubomír Bechný informoval o konflikte nezávislých poslancov v súvislosti s 

časopisom Žilinský kuriér. 

- občan poukázal na nekvalitnú opravu nových chodníkov aj na chybný odtok 

vody, ktorý súvisí so zlým sklonom asfaltovej povrchovej vrstvy. 

-Peter Cibulka upokojoval, že chodníky ešte nie sú od dodávateľa prevzaté 

.Občan požiadal o plán opravy chodníkov, čo bolo urobené v prvej etape a čo je 

plánované v druhej etape. Miroslav Sokol sľúbil zapezpečiť a priniesť na 

najbližšie stretnutie. 

- občianka upozornila na veľmi zlú opravu chodníka v oblasti Gaštanovej ulice č. 

34. 

- niektorí prítomní občania vyjadrili nespokojnosť s plánovanou terasou pred 

reštauráciou Líška. Boja sa o zvýšený hluk a komplikácie s dopravou. 

-prítomný pán prišiel s návrhom o rozšírenie kamerového systému, ktorý 

navrhuje dať pred všetky reštaurácie a herne. 

- občan informoval o priechode pre chodcov a duplicitnom retardéri, ktorý 

komplikuje situáciu. Jozef Badžgoň navrhuje jeho odstránenie, retardér sa 

nachádza pred reštauráciou Šariš na Smrekovej ulici. 

- občan prosí upresniť prečo sa kamera nemôže namontovať na K-Profit a ine 

objekty, ktoré by monitorovali reštauračné zariadenia 

Najbližšie stretnutie s občanmi bude prvý utorok  6. júna 2017 

         

 

Zápis vypracoval: Ľubomír Bechný ................................. 

 

Zápis overil:          Miroslav Sokol     ................................. 


